
Skinnarvikens intresseförening  Protokoll, styrelsemöte 

    2024-07-28 

Plats:  Saxemara församlingshem 

Närvarande: Hans Hertz, Mikael Nyström, Jarl Risberg , Jens Lundsten , Reid Cederlund, 

Anna Ohlin, Margareta Vogel 

 

1  Mötets öppnande 

Ordförande Hans Hertz öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2 Val av justeringsman 

 Reid Cederlund väljs till justerare för detta protokoll 

3 Genomgång av styrelsens sammansättning för det nya verksamhetsåret. 

 Ordförande  Hans Hertz 

 Vice ordförande Mikael Nyström 

 Sekreterare  Margareta Vogel 

 Vice sekr  Jarl Risberg ( + webansvarig, medlemsförteckning) 

 Kassör  Jens Lundsten 

 Vägunderhåll Reid Cederlund 

Projekt vägar Anna Ohlin, Mikael Nyström med stöd av Reid 

Cederlund 

Representant i Bökeviksvägens samfällighet är Åke Stridh ytterligare ett år och 

ev följer Anna också med på mötena framöver. 

 

4 Kort genomgång av aktuella ärenden till första mötet 

 - Mötesplats på Messenger kan ev fortsätta. Hans kontaktar Gunilla S. 

- Möte med planarkitekten ska planeras – Gunilla har bett Hans att ta kontakt       

och boka in möte med medlemmarna under hösten. 

5 Tid för nästa möte 

 Fysiskt möte på Flintholmen den 5 augusti kl 14.00. 

6 Mötet avslutas 

 Ordf avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 

 

Margareta Vogel, sekr 

 

Hans Hertz, ordf    Reid Cederlund, justerare 


